
           

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

                                                                 Αθήνα, 31/08/2020 

Του:  Μπούμπα Κωνσταντίνου, βουλευτού Νομού Σερρών 

ΠΡΟΣ :  Tον Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

 

ΘΕΜΑ:  «Επίδοση Ξιφών στους νέους Ανθυπολοχαγούς οποιαδήποτε προέλευσης» 

ΣΧΕΤ :  α. Φ.900α/2658/17229/21-08-2020/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 
β. Ερώτηση 8587/28-07-2020/ Βουλή των Ελλήνων 

   

Κύριε Υπουργέ, 
 

Η επίδοση τιμητικού ξίφους στους αξιωματικούς με βαθμό Ανθυπολοχαγού είναι 
ζήτημα ηθικής τάξης και κεκτημένο δικαίωμα κάθε στελέχους του Ελληνικού 
Στρατού, που το δικαιούται. Ως εκ τούτου, δεν ευσταθεί σχετικός απαντητικός 
ισχυρισμός σας, σε ερώτημά μου για τους λόγους μη χορήγησής του, ότι η υπηρεσία 
έχει άλλες ανάγκες να εξυπηρετήσει. Ως γνωστόν, το εν λόγω θέμα έχει 
δημιουργηθεί στο παρελθόν, χωρίς υπαιτιότητα των δικαιούχων. Δεν είναι θεμιτό, 
περεταίρω, να έχουν αποδοθεί τα εν λόγω ξίφη σε εν ενεργεία Αξιωματικούς 
ορισμένων τάξεων και να μην το παραλαμβάνουν οι εν αποστρατεία Αξιωματικοί 
των ίδιων τάξεων. Αυτό σημαίνει διαχωρισμός και υποβάθμιση του έργου που έχουν 
προσφέρει στην στρατιωτική Υπηρεσία.  Όπως μας αναφέρει η απάντηση του 
ΥΠΕΘΑ, επί σχετικής Ερώτησης που είχα καταθέσει, το Υπουργείο Εθνικής 
Άμυνας και τα Γενικά Επιτελεία σέβονται και τιμούν το σύνολο των στελεχών, χωρίς 
καμία διάκριση και φυσικά, οι Αξιωματικοί οφείλεται να αντιμετωπίζονται ισότιμα, 
ανεξαρτήτως παραγωγικής Σχολής προέλευσης. Πρέπει, όμως, όλα αυτά να 
αποδεικνύονται και εμπράκτως. Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε, τελικά, να αποδώσετε τα τιμητικά ξίφη σε όλους τους δικαιούχους 
Αξιωματικούς των Ενόπλων Δυνάμεων, που δεν τα έχουν παραλάβει; 
 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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